
                                                          Protokół Nr 5/06 
     z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Białogardu 
                                  odbytego w dniu 15.marca 2006 roku. 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8.15. Obecni według załączonej listy. 
 
Porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
   kredytu bankowego na realizację wspólnie z Powiatem Białogardzkim inwestycji 
   „ Budowa hali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Białogardzie” – druk M. 
3.Rozpatzrenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetowa na  
   rok 2006 – druk N. 
4.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Sławomir Domański. 
W posiedzeniu uczestniczyło 9 radnych oraz Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
 
Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia  
        długoterminowego kredytu bankowego na realizację wspólnie z Powiatem  
        Białogardzkim inwestycji  „ Budowa hali sportowej przy Liceum 
        Ogólnokształcącym w Białogardzie” – druk M.    
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
Jest to kredyt komercyjny w wysokości 2.000.000 złotych, zostanie zaciągnięty w trybie 
zamówień publicznych. Koszty obsługi kredytu szacuje się następująco: 

1) spłata kredytu w ratach kwartalnych rocznie – 400.000 złotych, 
2) jednorazowa prowizja bankowa – 1% wartości zamówienia tj. – 20.000 złotych, 
3) oprocentowanie kredytu ( WIBOR 3M plus marża banku 1 % ) tj. 4,12 plus 1 = 

5,12 % - kwota odsetek za okres obowiązywania – 271.000 złotych. 
Razem koszty obsługi kredytu wyniosą 291.000 złotych. 
Przegłosowano projekt uchwały – druk M: 
za – 6, przeciw – 1, wstrzymało sie – 0. Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  
         na rok 2006  - druk N. 
Przedstawiła: Skarbnik MIASTA, Lucyna Szymecka. 
Zmiana wynika m.in. ze zwiększenia wydatków w rozdziale 80120 paragrafie 6620 – dotacje 
celowe przekazane dla Powiatu na inwestycje. 
Dyskusja: 
Radny Janusz Turnik – zapytał, na ile prawdziwe są te wskaźniki, 
Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że zrobiono symulację, dług 27,1% ( 60% ). 
Dozwolona kwota spłaty wynosi 5% ( 15 % ). 
Dług do dochodu nie może przekroczyć 20% u nas wynosi 18%. 
Radny Henryk Lipnicki – zapytał, czy nie należy zapisać zakupu od Starostwa, 
Skarbnik Miasta -  musimy wskazać wydatki majątkowe.    
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Przegłosowano projekt uchwały – druk N: 
za – 6, przeciw – 1, wstrzymało się -0. Opinia pozytywna. 
 
Ad 4 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono o godzinie 8.35. 
 
Protokółowała: D.H.-Sz.                                        Przewodniczący komisji: 
                                                                                  Sławomir Domański 


